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Szanowny Pan 

Dr Krzysztof Żuk

Prezydent Miasta Lublin

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin

 

Interpelacja  w sprawie  poprawy nawierzchni  ulic  Roweckiego,  Pajdowskiego

i Okulickiego.

Szanowny Panie Prezydencie mieszkańcy z ulic Roweckiego, Pajdowskiego i Okulickiego 

zwrócili się do mnie z prośbą o interwencje w zakresie poprawy nawierzchni tych ulic.                 

Stan nawierzchni uległ pogorszenie w związku z budową kolejnych domków jednorodzinnych 

przyczyniając się do powstania dziur i kolein, które utrudniają dojście do domostw.

W okresie jesienno-zimowych i wiosennych roztopów w/w ulice są praktycznie nieprzejezdne. 

Mając na uwadze  trudności z jakimi borykają się na co dzień mieszkańcy zwracam się z gorącą

prośbą o pozytywne rozpatrzenie wniosku mieszkańców.

  

              Z wyrazami szacunku

                                                                                        /-/ Piotr Choduń


